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Protokół nr XXXVIII/2009 
 

z sesji Rady Miejskiej w Zawidowie 
 

odbytej w dniu 13 sierpnia 2009 roku w sali konferencyjnej Urzędu Miejskiego 
                                                                                                                     

w Zawidowie. 
 
 
 

Przewodniczący Rady Miejskiej Pan Robert Drabko o godzinie 16.00 otworzył obrady 
XXXVIII sesji i po przywitaniu radnych oraz gości oświadczył, iż zgodnie z listą obecności  
w sesji uczestniczy 12 radnych, co stanowi qworum pozwalające na podejmowanie 
prawomocnych uchwał – listy obecności radnych oraz zaproszonych gości stanowią załącznik 
do niniejszego protokołu. 
Sesja została zwołana w trybie nadzwyczajnym na wniosek Burmistrza Miasta Zawidowa -  
Pana Józefa Sontowskiego. 
 
Propozycję porządku obrad radni dostali na piśmie. 
Przewodniczący Rady Miejskiej przypomniał, że porządek dzisiejszej sesji przedstawia się 
następująco: 
 
1. Podjęcie uchwał w sprawie: 
 

a) wprowadzenia zmian w budżecie miasta Zawidowa na rok 2009, 

b) zmiany uchwały w sprawie Wieloletniego Planu Inwestycyjnego na lata 

2008-2012, 

c) wprowadzenia zmian w Statucie Gminy Miejskiej Zawidów, 

d) zmiany uchwały dot. ustalenia wysokości diet Radnych Rady Miejskiej  

w Zawidowie, 

e) zmiany uchwały w sprawie trybu postępowania o udzielenie z budżetu gminy 

Zawidów dotacji, sposobu jej rozliczania oraz kontroli wykonywania 

zleconego zadania przez podmioty niezaliczone do sektora finansów 

publicznych. 

 
Po odczytaniu porządku obrad zwrócił się z zapytaniem, czy ktoś spośród radnych chciałby 
wystąpić z wnioskiem o dokonanie zmian w wyżej wymienionym porządku obrad. 
Wniosków nie zgłoszono. 
 
Przewodniczący R. Drabko na prośbę Burmistrza Miasta odczytał list od Prezydent Miasta 
Warszawy – Pani Hanny Gronkiewicz – Waltz, dotyczący rocznicy wybuchu powstania 
warszawskiego. Pani Hanna Gronkiewicz – Waltz wyraża podziękowanie mieszkańcom 
gminy Zawidów za pomoc warszawiakom w czasie powstania, a także składa prośbę  
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o przekazanie informacji dotyczącej wkładu bądź zasług mieszkańców gminy Zawidów  
o wszelkich formach pomocy udzielonej uchodźcom z Warszawy w celu utrwalenia oraz 
zachowania świadectwa dla przyszłych pokoleń. 
Po odczytaniu listu Przewodniczący R. Drabko przeszedł do realizacji porządku obrad. 
 
1. Podjęcie uchwał w sprawie: 
 

a) wprowadzenia zmian w budżecie miasta Zawidowa na rok 2009 
 
Skarbnik Miasta poinformowała, że zadania planowane do realizacji na dzień 1 stycznia 2009 
roku jak: „Bezpieczny turysta na królewskim trakcie – monitoring Miasta” oraz „Habartice – 
Zawidów - Zabezpieczenie szybkiej wzajemnej pomocy”, nie zostaną zrealizowane z uwagi 
na brak środków finansowania. Wobec tego dokonano zmniejszenia wydatków jako środki 
własne na powyższe zadania w wysokości: jeśli chodzi o monitoring  - 6.500 zł; jeśli chodzi  
o zabezpieczenie wzajemnej pomocy - 14.250 zł oraz oszczędności na dietach radnych - 250 
zł z jednoczesnym zwiększeniem wydatków w kwocie: 6.000 zł na ochronę przeciwpożarową, 
a konkretnie na dofinansowanie udziału strażaków w akcjach ratowniczych oraz  
w obowiązkowych szkoleniach organizowanych przez Komendę Powiatową Straży Pożarnej; 
3.000 zł na dofinansowanie zakupu monitoringu przy Zespole Szkół w Zawidowie, na co 
otrzymano również dotację z budżetu państwa w wysokości 11.960 zł; natomiast kwotę 8.000 
zł przeznacza się na dofinansowanie remontu dachu w Przychodni Rejonowej w Zawidowie 
oraz 4.000 zł na dofinansowanie pobytu mieszkanki Zawidowa w Domu Pomocy Społecznej. 
 
Radny Andrzej Pilarski zapytał, czy kwota 6.000 zł będzie wystarczająca dla Ochotniczej 
Straży Pożarnej. 
Skarbnik Miasta poinformowała, że dokonano kalkulacji i do końca roku 2009 kwota ta 
powinna wystarczyć, następnie Skarbnik Miasta oznajmiła, że ostatnia faktura za drugi 
kwartał tego roku była bardzo wysoka - w granicach 7.000 zł, rocznie gmina płaciła około 
4.000 zł – 5.000 zł.  
Burmistrz Miasta dopowiedział, że w okresie od 1 kwietnia do 6 czerwca OSP w Zawidowie 
uczestniczyła w 32 akcjach i 12 szkoleniach, w sumie 743 godziny, a za godzinę płacone jest 
10 zł. Były to akcje przy ul. Dworcowej, Jana Pawła II, Niepodległości, Wilczej, Lubelskiej, 
Lubańskiej, Zgorzeleckiej ale też w Sulikowie, Radzimowie, czy Starym Zawidowie.  
Radna Małgorzata Panasik odnośnie OSP zapytała, jak to się dzieję, że w każdą sobotę OSP 
prowadzi wesele i czy gmina dopłaca do tego. 
Burmistrz Miasta poinformował, że gmina nie dopłaca. 
 

b) zmiany uchwały w sprawie Wieloletniego Planu Inwestycyjnego na lata 2008-
2012 
 

Zastępca Burmistrza Miasta poinformował, że tak jak są wnioski składane, tak Wieloletni 
Plan Inwestycyjny na lata 2008-2012 musi być dostosowany do konkretnej nazwy, która jest  
w programie. Obecnie gmina jest na drugim etapie kontroli dokumentów w programie Polska-
Saksonia i jednym z wymaganych załączników jest właśnie plan inwestycyjny, który musi 
zgadzać się z tym, co jest wpisane we wniosku. 
Radny A. Pilarski zapytał, czy jest realne aby w 2009 r. gmina przystąpiła do realizacji 
zadania. 
Zastępca Burmistrza oznajmił, że gmina jest w Bazie Rozwoju Obiektów Sportowych 
Województwa Dolnośląskiego i jeśli umowa podpisywana jest w tym roku to należy 



 3

rozpocząć inwestycję również w tym roku, dlatego wpisano ją w 2009 r., a w 2010 r. będzie 
jej zakończenie – to jest natomiast drugie wymaganie. 
 

c) wprowadzenia zmian w Statucie Gminy Miejskiej Zawidów, 
d) zmiany uchwały dot. ustalenia wysokości diet Radnych Rady Miejskiej  

w Zawidowie, 
e) zmiany uchwały w sprawie trybu postępowania o udzielenie z budżetu gminy 

Zawidów dotacji, sposobu jej rozliczania oraz kontroli wykonywania zleconego 
zadania przez podmioty niezaliczone do sektora finansów publicznych. 

 
Sekretarz Miasta poinformował, że w pierwszej uchwale dotyczącej wprowadzenia zmian  
w Statucie Gminy Miejskiej w Zawidowie zamiast Szkoły Podstawowej zostaje wprowadzona 
nazwa Zespół Szkół Szkoły Podstawowej i Gimnazjum, dopowiedział, że w poprzedniej 
uchwale były to nazwy oddzielne. Następnie Sekretarz Miasta oznajmił, że w drugiej uchwale 
w sprawie ustalenia wysokości diet Radnych Rady Miejskiej w Zawidowie wprowadza się 
następującą zmianę - „zryczałtowane diety, o których mowa w § 1 płatne są do ostatniego 
dnia każdego miesiąca”. 
Burmistrz Miasta poinformował, że nie chodzi tu o zmianę wysokości diet tylko chodzi o to, 
aby można było dogodniej wypłacać. 
Sekretarz Miasta w odniesieniu do ostatniej uchwały oznajmił, że określony w niej wzór uległ 
zmianie i obecnie wzór oferty będzie brany bezpośrednio z rozporządzenia określonego  
w ustawie. 
 
Burmistrz Miasta dopowiedział odnośnie informacji z wykonania budżetu gminy miejskiej 
Zawidów za I półrocze 2009 roku, że Regionalna Izba Obrachunkowa zaopiniowała 
pozytywnie informację o przebiegu wykonania budżetu. Następnie Burmistrz Miasta 
pogratulował Pani Skarbnik. 
 
Przewodniczący R. Drabko zapytał, czy zmiana tych uchwał wynikła z kontroli jaka jest 
przeprowadzana w Urzędzie. 
Sekretarz Miasta poinformował, że po części tak. 
Burmistrz Miasta oznajmił, że jak na razie kontrola nie wykazała niczego, co byłoby  
w jakikolwiek sposób istotne. Wyjaśnienia do uwag kontrolujących są składane na bieżąco. 
 
Wobec braku pytań Przewodniczący R. Drabko zakończył dyskusję i ogłosił 10 minut 
przerwy. 
Po zakończeniu przerwy Przewodniczący stwierdził, że na sesji nadal jest obecnych 12 
radnych i poddał omawiane projekty uchwał po głosowanie: 
 

a) wprowadzenia zmian w budżecie miasta Zawidowa na rok 2009 
 
Przewodniczący R. Drabko poprosił o stanowiska komisji. 
Komisja Budżetu i Finansów – za przyjęciem projektu uchwały.  
Komisja Oświaty, Kultury, Zdrowia i Sportu – za przyjęciem projektu uchwały.  
Komisja Gospodarki Komunalnej i Ochrony Środowiska – za przyjęciem projektu uchwały. 
 
Uchwała nr XXXVIII/184/2009 Rady Miejskiej w Zawidowie z dnia 13 sierpnia 2009r.  
w sprawie: wprowadzenia zmian w budżecie miasta Zawidowa na rok 2009. 
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Rada Miejska w obecności 12 radnych, w głosowaniu:/za-12, przeciw-0, wstrzymujących 
się -0/ - podjęła projekt uchwały nr XXXVIII/184/2009, która stanowi załącznik do 
niniejszego protokołu. 
 

b) zmiany uchwały w sprawie Wieloletniego Planu Inwestycyjnego na lata 2008-
2012 

 
Przewodniczący R. Drabko poprosił o stanowiska komisji. 
Komisja Budżetu i Finansów – za przyjęciem projektu uchwały.  
Komisja Oświaty, Kultury, Zdrowia i Sportu – za przyjęciem projektu uchwały.  
Komisja Gospodarki Komunalnej i Ochrony Środowiska – za przyjęciem projektu uchwały. 
 
Uchwała nr XXXVIII/185/2009 Rady Miejskiej w Zawidowie z dnia 13 sierpnia 2009r. 
zmieniająca Uchwałę w sprawie Wieloletniego Planu Inwestycyjnego na lata 2008-2012. 
 
Rada Miejska w obecności 12 radnych, w głosowaniu:/za-12, przeciw-0, wstrzymujących 
się -0/ - podjęła projekt uchwały nr XXXVIII/185/2009, która stanowi załącznik do 
niniejszego protokołu. 
 

c) wprowadzenia zmian w Statucie Gminy Miejskiej Zawidów 
 
Przewodniczący R. Drabko poprosił o stanowiska komisji. 
Komisja Budżetu i Finansów – za przyjęciem projektu uchwały.  
Komisja Oświaty, Kultury, Zdrowia i Sportu – za przyjęciem projektu uchwały.  
Komisja Gospodarki Komunalnej i Ochrony Środowiska – za przyjęciem projektu uchwały. 
 
Uchwała nr XXXVIII/186/2009 Rady Miejskiej w Zawidowie z dnia 13 sierpnia 2009r.  
w sprawie: wprowadzenia zmian w Statucie Gminy Miejskiej Zawidów. 
 
Rada Miejska w obecności 12 radnych, w głosowaniu:/za-12, przeciw-0, wstrzymujących 
się -0/ - podjęła projekt uchwały nr XXXVIII/186/2009, która stanowi załącznik do 
niniejszego protokołu. 
 

d) zmiany uchwały dot. ustalenia wysokości diet Radnych Rady Miejskiej  
w Zawidowie 

 
Przewodniczący R. Drabko poprosił o stanowiska komisji. 
Komisja Budżetu i Finansów – za przyjęciem projektu uchwały.  
Komisja Oświaty, Kultury, Zdrowia i Sportu – za przyjęciem projektu uchwały.  
Komisja Gospodarki Komunalnej i Ochrony Środowiska – za przyjęciem projektu uchwały. 
 
Uchwała nr XXXVIII/187/2009 Rady Miejskiej w Zawidowie z dnia 13 sierpnia 2009r. 
zmieniająca uchwałę w sprawie: ustalenia wysokości diet Radnych Rady Miejskiej  
w Zawidowie. 
 
Rada Miejska w obecności 12 radnych, w głosowaniu:/za-12, przeciw-0, wstrzymujących 
się -0/ - podjęła projekt uchwały nr XXXVIII/187/2009, która stanowi załącznik do 
niniejszego protokołu. 
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e) zmiany uchwały w sprawie trybu postępowania o udzielenie z budżetu gminy 
Zawidów dotacji, sposobu jej rozliczania oraz kontroli wykonywania zleconego 
zadania przez podmioty niezaliczone do sektora finansów publicznych 

 
Przewodniczący R. Drabko poprosił o stanowiska komisji. 
Komisja Budżetu i Finansów – za przyjęciem projektu uchwały.  
Komisja Oświaty, Kultury, Zdrowia i Sportu – za przyjęciem projektu uchwały.  
Komisja Gospodarki Komunalnej i Ochrony Środowiska – za przyjęciem projektu uchwały. 
 
Uchwała nr XXXVIII/188/2009 Rady Miejskiej w Zawidowie z dnia 13 sierpnia 2009r. 
zmieniająca uchwałę w sprawie trybu postępowania o udzielenie z budżetu gminy Zawidów 
dotacji, sposobu jej rozliczania oraz kontroli wykonywania zleconego zadania przez podmioty 
niezaliczone do sektora finansów publicznych. 
 
Rada Miejska w obecności 12 radnych, w głosowaniu:/za-12, przeciw-0, wstrzymujących 
się -0/ - podjęła projekt uchwały nr XXXVIII/188/2009, która stanowi załącznik do 
niniejszego protokołu. 
 
Burmistrz Miasta poinformował, że dzieją się trzy sprawy ważne dla Miasta Zawidowa: 
pierwsza to budowa boiska przy szkole, druga to budowa kilometrowego chodnika przy 
wjeździe do miasta, a trzecia to budowa Hali Sportowej. 
 
 
Wobec zrealizowania porządku obrad, Przewodniczący R. Drabko o godzinie 16.50 zamknął 
sesję. 
 
 
 
 
 
 
 
             Protokołowała:                                                                     Przewodniczył: 
 
       Magdalena Kasperek       Przewodniczący Rady Miejskiej  
                                                                            
                                                                                                            Robert Drabko 
 


